

Ref: KIPCO/DGCEO 51/24 dated June 25, 2024

Boursa Kuwait Company
State of Kuwait

السادة / شركة بورصة الكويت
المحترمين
دولة الكويت

Subject: Disclosure by KIPCO regarding Burgan Bank obtaining approval from Central Bank of Kuwait to acquire United Gulf Bank

الموضوع: افصاح المشاريع بخصوص حصول بنك برقان على موافقة بنك الكويت المركزي للإستحواذ على بنك الخليج المتحد

With reference to the above subject, and pursuant to the requirements of module 10 ("Disclosure and Transparency") of the Bylaws of law No. 7 of 2010, regarding the establishment of the Capital Market Authority and the regulation of securities activity, as amended, regarding the disclosure of material information and announcement mechanism thereto.

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وعملاً بأحكام الكتاب العاشر ("الإفصاح والشفافية") من اللائحة التنفيذية للقانون رقم (7) لسنة 2010 بشأن إنشاء هيئة أسواق المال وتنظيم نشاط الأوراق المالية وتعديلاتهما، فيما يتعلق بالإفصاح عن المعلومات الجوهرية وآلية الإعلان عنها.

Please find enclosed the disclosure form of material information related to the above subject.

تجدون مرفق طية نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية الخاص بالموضوع أعلاه.

Sincerely,

و تفضلوا بقبول فائق التحية و الاحترام ،،،

Samer Khanachet
Deputy Group CEO

كيبكو
KIPCO
سامر خناشيت
نائب الرئيس التنفيذي للمجموعة
13

نموذج الإفصاح عن المعلومات الجوهرية
Disclosure Form of Material Information

25/6/2024		التاريخ Date
Kuwait Projects Company (Holding) K.S.C.P. "KIPCO"	شركة مشاريع الكويت (القابضة) ش.م.ك.ع. "كيبكو"	اسم الشركة المدرجة Name of the Listed Company
<p>Kindly be informed that Central Bank of Kuwait has granted its approval to Burgan Bank (banking subsidiary of KIPCO Group) to communicate with the regulatory authorities in the Kingdom of Bahrain to obtain the required approvals regarding the acquisition of a 100% stake in United Gulf Bank, based in the Kingdom of Bahrain (also a banking subsidiary within KIPCO Group).</p> <p>Execution of the acquisition process is conditional to the completion of the necessary studies and obtaining final approvals from the relevant regulatory authorities in both the State of Kuwait and the Kingdom of Bahrain.</p>	<p>يرجى العلم بأن بنك برقان (بنك تابع ضمن مجموعة المشاريع) قد حصل على موافقة بنك الكويت المركزي على التواصل مع الجهات الرقابية في مملكة البحرين للحصول على الموافقات اللازمة للإستحواذ على نسبة 100% من بنك الخليج المتحد و مقره في مملكة البحرين (بنك تابع ضمن مجموعة المشاريع).</p> <p>علماً بأن تنفيذ الصفقة مشروطة بإستكمال الدراسات اللازمة واستيفاء الموافقات النهائية للجهات الرقابية في كل من دولة الكويت ومملكة البحرين.</p>	المعلومة الجوهرية Material Information
No impact on the financial position.	لا يوجد أثر على المركز المالي	أثر المعلومة الجوهرية على المركز المالي للشركة Impact of the material information on the company's financial position

Samer Khanachet
Deputy Group CEO

كيبكو
KIPCO

سامر خنش
نائب الرئيس التنفيذي للمجموعة

13